
 
 

 

9 10 

12 11 

      

DEL 4 AL 26 DE MAIG 

LES FIRETES 

 

HORARIS   

DE FESTA MAJOR                   

 

 

 

 
 

DIJOUS 9 DE MAIG 

 
 
 
 

MATÍ 

 
 
 
 

TANCAT 
 
 
 
 

TARDA 
 

 
 
 
 

DE LES 5 DE LA TARDA 
FINS A LA 1.30 DE LA NIT. 

 
 
 

DIVENDRES 10 DE MAIG 

 
 
 
 

MATÍ 

 
 
 
 

TANCAT 
 
 
 
 

TARDA 
 

 
 
 
 

DE LES 5 DE LA TARDA 
FINS A LES 2 DE LA NIT. 

 
 
 

DIUMENGE 12 DE MAIG 

 
 
 
 

MATÍ 

 
 
 
 

DE LES 12 DE MIGDIA 
FINS A LES 2.30 DE LA TARDA 

 
 
 
 

TARDA 
 

 
 
 
 

DE LES 4.30 DE LA TARDA  
FINS A LES 12 DE LA NIT. 

 
 
 

DISSABTE 11 DE MAIG 

 
 
 
 

MATÍ 

 
 
 
 

DE LES 12 DE MIGDIA 
FINS A LES 2.30 DE LA TARDA 

 
 
 
 

TARDA 
 

 
 
 
 

DE LES 4.30 DE LA TARDA  
FINS A LES 2.30 DE LA NIT. 



 
 

 

HORARIS RESTA DE DIES 

DEL MES DE MAIG 

 
    

 

 

 

 

 

 

 

 

HORARIS ESPECIALS 

 

 

 

 

 

 

 
 

DE DILLUNS A DIJOUS  

 
 
 
 

MATÍ 

 
 
 
 

TANCAT 
 
 
 
 

TARDA 
 

 
 
 
 

DE LES 5 DE LA TARDA 
FINS A LA 10.30 DE LA NIT. 

 

 
 

DIVENDRES I DISSABTE  

 
 
 
 

MATÍ 

 
 
 
 

TANCAT 
 
 
 
 

TARDA 
 

 
 
 
 

DE LES 5 DE LA TARDA 
FINS A LA 1.30 DE LA NIT. 

 
DIUMENGES 

 
 
 
 

MATÍ 

 
 
 
 

DE LES 12 DE MIGDIA 
FINS A LES 2.30 DE LA TARDA 

 
 
 
 

TARDA 
 

 
 
 
 

DE LES 4.30 DE LA TARDA  
FINS A LES 12 DE LA NIT. 

 

 
 

 
DIA SENSE SOROLL 

 
DILLUNS  13 DE MAIG        DIMECRES 20 DE MAIG 

 

ENTRADES POPULARS 

 
DIVENDRES 17 DE MAIG 
DIVENDRES 24 DE MAIG 

I 



 
 

 

DEL 9 AL 12 DE MAIG 

 

 

 

 

 

 

 

EXPOSICIÓ POSTALS DE LA SEU VELLA 

És una col·lecció de la Beatriu Batalla. 

LLOC: 

 

 

A L’ASSOCIACIÓ RES NON VERBA. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

MATÍ 

 
 
 
 

DE LES 10 A LA 1 

TARDA 

 
 
 

DE LES 4  A LES 7 



 
 

 

 

 

 

DIJOUS     9 DE MAIG 
 
 

ACTIVITATS 
 
 

 
 
 
 
 
 

VISITA EL CASTELL TEMPLER DE GARDENY  
 
El Castell Templer de Gardeny és  
una de les construccions templeres  
més importants de Catalunya. 
Està envoltat per muralles i torres. 
Dintre d’aquest espai,  
hi ha un pati i diferents edificis.  
 
 
PREU: 

 
         
 GENERAL: 3€                                   PREU ESPECIAL: 2€ 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

DE 10 DEL MATÍ A 5 DE LA TARDA. 
 



 
 

 

 

 

 

 

 
OBRA DE TEATRE.  

 

 

 

POLS: UN CANVI DE CONSCIÈNCIA O LA POLS ENS OFEGARÀ. 

L’obra tracta de 7 joves  
que es troben tancats en un espai indefinit. 
El no saber què passa a l’exterior   
els ajuda a descobrir-se a ells mateixos 
i a trobar la manera de fugir. 

 
LLOC: 

 
A LA SALA 1  
TEATRE MUNICIPAL DE L’ESCORXADOR  
DE LLEIDA.  
 

PÚBLIC A QUI VA DIRIGIT: 
 
 

A ESCOLES. 

 
 

Abans d’anar, cal fer un correu a cooperació@paeria.cat 
 

 
 
 
 
 

 
 

DIRIGIDA A TOT EL PÚBLIC  

RESERVA GRATIS: https://entrapol.is/cHQNC 

 
 
 

 A LES 10 DEL MATÍ  

 
 

 
 A LES 12 DEL MATÍ 

 
 

 
A LES 6.30 DE LA TARDA 

mailto:cooperació@paeria.cat
https://entrapol.is/cHQNC


 
 

 

 

 

 

 

 
BALLADA DE SARDANES 
 

LLOC:  

 

 

 

 

PLAÇA PAERIA 

 

 

 

 

 

PORTES OBERTES  

RUGBI FORMACIÓ 

LLOC:  

 

CAMP DE RUGBI INEF. La Caparrella 

PÚBLIC A QUI VA DIRIGIT: 
 
 
NOIS I NOIES DE 12 A 17 ANYS. 
 
 

 
 

 
A LES 6.30 DE LA TARDA 

 
 

 
DE LES 7 A LES 8.30 DE LA TARDA 



 
 

 

 
 
 

 

PREGÓ OFICIAL DE LA FESTA MAJOR  

 

 
 
 
 
 
 

JOAQUIN UREÑA 
 
Joquin Ureña és un pintor de Lleida.  
Pinta aquarel·les grans.  
Té més de 40 premis.  
També ha fet escultures que hi ha per Lleida.  

 
LLOC:  

 
 
 
 
 
 
 

 
SALÓ DE SESSIONS DEL PALAU DE LA PAERIA 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
A LES 8 DE LA TARDA 



 
 

 

 

 
 
 
 

 
 

DESCOBREIX L’ULTIMATE FRISBEE  
 
L'ultimate frisbee és un esport d'equip mixt,  
sense contacte i autoarbitrat.  
 

LLOC: 
 
 
 
 
 
 
 
 

PISTA D’ATLETISME DE LES BASSES D’ALPICAT  
  

 
 

 
DE LES 8  DE LA TARDA A LES 9.30 DE LA NIT 



 
 

 

 

 

 

 
 
ACTUACIÓ CASA DE ARAGÓN 
 
 

LLOC: 
 

 
 
 
 
 
 
 

PLAÇA SANT JOAN  

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

ACTUACIÓ CASA DE ANDALUCÍA 

LLOC: 
 

 
 
 
 
 
 

 
PLAÇA SANT JOAN  
 

 

 

 
 

 
A LES 8 DE LA TARDA 

 
 
 

A LES 9 DE LA NIT 


